
                                                                           

 

Fråga av Per Carlberg (SD) till kommunstyrelsens ordförande Anita 
Mattsson (S) om det är kommunens uppgift att avslå förslag om 
alkoholförsäljning vid hemleverans av mat. 
Jag lade som ledamot i kommunstyrelsen i våras ett ledamotsinitiativ om att öppna upp för 
försäljning av alkohol i samband med hemleverans av mat till privatpersoner. Detta som ett led i att 
hjälpa restaurangnäringen i Tyresö under Covid-19 pandemin. Initiativet var skrivet så att förslaget 
skulle överlämnas till Södertörns Miljö- och hälsoskyddsförbund, vilka då skulle bedöma 
möjligheterna. 

Förslaget överlämnades till förvaltningen för beredning och förslaget som kom tillbaka var att avslå 
ledamotsinitiativet utan att överlämna det till Södertörns Miljö- och hälsoskyddsförbund för 
bedömning/beslut. Detta baserade man på att det kunde vara olagligt, men utan att ha inhämtat 
bedömning från ovan nämnda instans. 

Nu det också visat sig att det inte är olagligt då detta har avgjorts i rättslig instans om serveringen 
sker på rätt sätt (vilket såklart är näringsidkarens ansvar). 

Med anledning av ovanstående frågar jag därför Anita Mattsson: 

Anser du att det är kommunens uppgift inte överlämna förslaget för bedömning till den 
instans som Södertörnskommunerna gett i uppgift att hantera utskänkningstillstånd? 

 

Per Carlberg 
Gruppledare Sverigedemokraterna Tyresö 

 

 

 

 

 


